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YÖNETİM KURULU 

FAALİYET RAPORU 

(15.08.2018-18.09.2018) 

 

Sayın Meclis Üyeleri,  
 

Oda Meclisimizin 27 Eylül 2018 ve 7 sayılı toplantısının gündeminde yer alan, Yönetim Kurulumuzun                    
15 Ağustos 2018 - 18 Eylül 2018 tarihleri arasındaki faaliyetlerinin en önemlilerini içeren çalışmaları 

bilgilerinize sunulmuştur.   

Saygılarımızla,  

Yönetim Kurulu     

 

I- KAYIT,  DEĞİŞİKLİK ve TERKLER: 

15.08.2018-18.09.2018 tarihleri arasında Odamıza;  

164 Yeni üye kaydedilmiş,                                                                                                                             

429 Üyenin kayıtlarında değişiklik yapılmış,    

60 Üyenin kaydı silinmiştir. 

18.09.2018 Tarihi İtibariyle Toplam Üye Sayımız: 27049 

 

II- DEVAM EDEN FAALİYETLER: 

1- Oda Meclisince onaylanmış olan 2018 yılı Çalışma Planı ve Bütçesi çerçevesinde çalışmalarımız,   

2- Odamız üyelerine yönelik eğitim, bilgilendirme ve danışmanlık faaliyetlerimiz,   

3- Üye firmalara yönelik başlatmış olduğumuz Oda hizmetlerinin tanıtımı ve Mesleki Yeterlilik Belgesi 
zorunluluğu bilgilendirme ziyaretlerimiz,  

4- ATOSEV’in mülkiyet sorununun çözülmesine yönelik ilgili makamlarla görüşmelerimiz ve hukuki 

girişimlerimiz, (Büyükşehir Belediyesi’ne açılan davamız devam etmektedir. ATOSEV Tesisinin üzerinde 

bulunduğu arazinin imar planında Sosyo-Kültürel Tesis Alanı olarak değişikliğe gidilmesi için Büyükşehir 

Belediyesi’ne yapılan başvurumuz kabul edilmiş olup; değişiklikle ilgili süreç devam etmektedir. Ayrıca söz 
konusu arsanın yeni çıkan imar barışı kanunu kapsamında satın alınması ile ilgili olarak Çevre ve Şehircilik 

Bakanlığı nezdinde girişimlerimiz sürmektedir.) 

5- Odamız üyelerinin ihracat kapasitelerini artırmaya yönelik olarak başlattığımız “İhracat Hamlesi 

Projesi”nin yeni dönemine yönelik çalışmalarımız, (Programın son aşaması kapsamında firmalara Dış Ticaret 

Danışmanlığı hizmeti sunulmaktadır.)  

6- Odamız yeni hizmet binasının yapımına yönelik çalışmalarımız, (İmar planında Odamızca talep edilen 
değişiklikler kesinleşmiştir. İmar plandaki son durma göre; arsamız ile ADASO arasında kalan yolun 

Belediyeden satın alınması ve projelerde ne gibi değişiklikler yapılabileceğine yönelik çalışmalarımız devam 

etmektedir.) 

7- Çukurova Kalkınma Ajansı (ÇKA) 2015 Yılı Mali Destek Programı kapsamında yürütülen ve 2016 yılında 

tamamlanan “TR62 (Adana-Mersin) Bölgesi’nde Yer Alan Firmaların Rekabet Edebilirliği İçin Ticari Bilgi ve 

İstihbarat Merkezi Kurulumu” Projesi Odamız imkânlarıyla sürdürülmektedir,  

8- Adana Valiliği önderliği ile hayata geçirilen ve Odamızın paydaşı olduğu “Rekabet İçin Strateji Adana 
(RİS) Projesi”ne yönelik çalışmalarımız, (Proje yürütme kurulunda görevli çalışanlarımızca projeye katkı 

sağlanmaktadır.)   

9- Çukurova Üniversitesi’nin, ÇKA’nın Güdümlü Proje Desteği programına başvurusunu yaptığı ve Odamızın 

da proje ortağı olduğu “Kimya Vadisi Projesi”ne yönelik çalışmalarımız, (Çukurova Üniversitesince yapılan 

proje başvurusu ÇKA Yönetim Kurulunca ve Kalkınma Bakanlığınca kabul edilmiş olup; proje imza töreni 20 
Temmuz 2018 tarihinde Adana Valisi Sn. Mahmut Demirtaş’ın ev sahipliğinde gerçekleşmiştir. Eylül ayı 

içerisinde proje faaliyetleri ile ilgili olarak proje yürütücüsü Çukurova Üniversitesi’nce bilgilendirme 

toplantısı düzenlenecektir.)   

10- Odamız öncülüğünde, “Adana Tarıma Dayalı İhtisas Organize Sanayi Bölgesi” kurulmasına yönelik 

çalışmalarımız, (Yer Tespit Komisyonu’nun onayından da geçen arazimiz, mera vasfından çıkartılarak 
Hazineye devri için son aşamaya gelinmiştir. Devir sonrasında tarafımıza tahsisi gerçekleşecektir. Ayrıca tüzel 

kişiliğin kazanılması adına bürokratik süreç devam etmektedir. Kuruluş Protokolü Bakanlığa teslim edilmiş 

olup; onay ve imza aşamasındadır.)  
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11- Adana İli Kürkçüler Beldesinde “Adana Tekstil Kent Küçük Sanayi Sitesi” ile “Adana Ayakkabıcılar 
Küçük Sanayi Sitesi”nin kurulmasına yönelik, lobi ve destek çalışmalarımız, (Ayakkabıcılar Sitesinin TOKİ 

tarafından yapılması için taraflar arasında protokol imzalanmıştır.) 

12- Çukurova Kalkınma Ajansı (ÇKA) Cazibe Merkezleri Programı kapsamında, İlimiz başvuruları arasında 

Kalkınma Bakanlığı’nca desteklenmek üzere kabul edilen tek proje olan “Seyhan Girişimcilik Merkezi 

Projesi”ne yönelik çalışmalarımız, (Başvuru sahibi Çukurova Üniversitesi olup; Adana Bilim ve Teknoloji 
Üniversitesi, Seyhan Belediyesi, Odamız, Adana Sanayi Odası, KOSGEB Adana İl Müdürlüğü, Bilim Sanayi 

Teknoloji Bakanlığı Adana İl Müdürlüğü ortaklığında yürütülecektir.) 

13- Tescilli Adana Kebabının, Avrupa Birliği Patent tescilinin, Adana Şalgamı ile Adana Biber Salçasının 

coğrafi işaret tescilinin alınmasına yönelik başlattığımız çalışmalarımız,  

14- 6769 Sayılı Sınai Mülkiyet Kanunu kapsamında, Odamızla Coğrafi İşaret Kullanma Sözleşmesi yaparak 

Tescilli Adana Kebabını üreten ve satan işyerlerine yönelik, Adana Kebabının üretim ve sunum talimatına 

uygun olarak üretilip üretilmediğini tespit etmek amacıyla, İç Ticaret Müdürlüğü ve Tescilli Adana Kebabı 
Denetim Komisyonu tarafından başlatılan yıllık olağan denetimler,  

15- Odamızın 2018-2021 Dönemi Stratejik Planının hazırlanmasına yönelik çalışmalarımız,  

16- Odamızca, ilimizdeki okul açığının giderilmesi ve Odamızın adını taşıyacak okul binasının yaptırılmasına 
yönelik Meclisimizce alınan karar kapsamındaki çalışmalarımız, (Okul inşaatı devam etmektedir.)  

17- 2017 Yılı Ekonomik Raporunun hazırlanmasına ve basılmasına yönelik çalışmalarımız, 

18- Odamızın ÇKA’nın 2018 yılı Mali Destek Programına sunduğu “Adana Ayakkabı ve Moda Tasarım 

Merkezi Projesi”, Ajans tarafından desteklenmek üzere kabul edilmiş ve 17.09.2018 tarihinde proje sözleşmesi 
imzalanmış olup; söz konusu proje ile ilgili çalışmalarımız,  

devam etmektedir. 

 

 

III- TAMAMLANAN FAALİYETLER: 

1- 15 Ağustos 2018 tarihinde, Adana Valisi Sn. Mahmut DEMİRTAŞ Başkanlığında ATOSEV'de tekstil ve 

konfeksiyon sektöründe faaliyet gösteren üyelerimize yönelik Odamız ve İŞKUR işbirliği, ADASO, ÇKA ve 
SGK katkılarıyla istihdam desteklerinin anlatıldığı toplantı düzenlenmiştir. 

2- 13 Eylül 2018 tarihinde, Yönetim Kurulu Başkanı Atila MENEVŞE, TRT Çukurova Radyosunun canlı 

yayın konuğu olmuştur. 
3- 15 Eylül 2018 tarihinde, Yönetim Kurulu Başkanı Atila MENEVŞE, Anadolu Ajansı, Gazette Gazetesi ve 5 

Ocak Gazetesi’ne verdiği röportajlarda ülke ve Adana ekonomisine dair değerlendirmelerde bulunmuştur.  

4- 17 Eylül 2018 tarihinde, ÇKA Toplantı Salonunda, Odamızın ÇKA Destekli Adana Ayakkabı ve Moda 

Tasarım Merkezi Projesi’nin İmza Töreni gerçekleştirilmiştir. 
5- 17-18-19 Eylül 2018 tarihlerinde, Odamızca üç (3) günlük “Dış Ticaret Eğitimi” gerçekleştirilmiş olup;  

katılımcılara sertifikaları dağıtılmıştır.  

 

IV- İLGİLİ MAKAMLARA GÖNDERİLEN MESLEK KOMİTESİ KARARLARI:  

Meslek Komitelerinin dönem içerisinde almış olduğu kararlar Yönetim Kurulumuz tarafından değerlendirilmiş 

ve ilgili makamlara bildirilmiştir.  

1- Odamız 10. Grup Meslek Komitesi Toplantısında alınan karar;  

Ayakkabı imalatında hammadde tedarikinin yurtdışından olması nedeniyle, dolar bazında fiyatlarda aşırı artış 

olduğu için hammadde tedariki sağlanamadığından sektörümüzde üretim durma noktasına gelmiştir. Konunun 

çözümü için ilgili Bakanlık nezdinde Odamızca girişimlerde bulunulması hususunu dile getirmişlerdir. 

Konuyla ilgili TOBB’a yazılan yazıda; “Başta ayakkabıcılık sektörü olmak üzere birçok sektörümüzde, döviz 

kurlarında yaşanan dalgalanmalar sonucu ham madde tedariki yaşanmaktadır. İşletmelerimiz, tedarikçi 
firmaların kurda ki dalgalanmayı bahane göstererek kendilerine mal temin etmediklerini ve bu durumdan 

dolayı üretim yapamaz duruma geldiklerinden şikâyet etmektedirler. Konunun önemine binaen gerekli 

girişimlerin ilgili kurumlar nezdinde yapılması hususunu arz ederim.” denilmiştir. 

2- Odamız 25. Grup Meslek Komitesi Toplantısında alınan karar;  

Sayın Cumhurbaşkanımız ve Hazine ve Maliye Bakanımızın almış olduğu kararla, Eylül ayı itibariyle 

telekomünikasyon ürünlerinin satışı ile ilgili en fazla altı taksit sınırlaması getirilmiş olup, dışa bağımlılığımızı 

engellemek, yerli ve milli sermayemizi korumak amacıyla sektörümüzce de bu karar tamamıyla 
desteklenmektedir. 
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Ancak mevcut ekonomik duruma göre sektörümüzde stoklarımız 4 milyar TL'ye ulaştığı düşünüldüğünde yıl 
sonuna kadar bu stoklarımızı eritemeyeceğimiz öngörülmektedir. Bu durumda sektörümüzdeki bir çok 

firmamızın iflas etme noktasına getireceği kaçınılmazdır.  Bu kapsamda sektörümüzün elindeki stokları 

eritebilmesi amacıyla en azından yılbaşına kadar bir geçiş süresi tanınması sektörümüzün geleceği açısından 

büyük önem arz etmektedir.  

Konuyla ilgili olarak alınan bu kararın yılbaşına kadar ertelenmesi için Hazine ve Maliye Bakanımız nezdinde 
girişimlerde bulunulması hususunu dile getirmişlerdir. 

Konuyla ilgili TOBB Başkanı Rifat HİSARCIKLIOĞLU’na yazılan yazıda; Telekomünikasyon sektörü, 
günümüz iş dünyasının dijitalleşmesi yönünde her geçen gün hayatımızda daha fazla yer almakta, sektörel 

yapısı gereği diğer birçok sektöre yön vermekte ve işletmelerin rekabet düzeylerini, teknolojik tabanlı üretim 

ve ticaret alanlarını önemli ölçüde etkilemektedir. 

Devletimizin dışa bağımlılığını engellemek, yüksek katma değere sahip mal üretmek, ihracatımızı artırmak ve 

en önemlisi yerli ve milli sermayeyi ön plana koymak üzere, 15 Ağustos 2018 tarih ve 30510 sayılı Perakende 
Ticarette Uygulanacak İlke ve Kurallar Hakkında Yönetmelikte Değişiklik Yapılmasına Dair Yönetmelik ve 

Banka Kartları ve Kredi Kartları Hakkında Yönetmelikte Değişiklik Yapılmasına İlişkin Yönetmelik ile Eylül 

ayından itibaren, bu sektörde yer alan ürünlerinin satışı ile ilgili en fazla altı taksit sınırlaması getirilmiştir. 

Adana Ticaret Odası olarak sektörde yer alan temsilcilerimiz ile bu kararın ve bu yönde izlenen politikaların 

sonuna kadar destekçisiyiz. Ülke olarak işbirliği ve topyekün birlikte çalışmamız gereken bir dönem 
yaşamaktayız. Bu konuda Oda olarak elimizden gelen bütün gayreti sarf ediyoruz. 

Ancak; mevcut ekonomik durum göz önüne alındığında, sektörde faaliyet gösteren üyelerimiz, bu uygulamaya 
bağlı olarak yaşanması muhtemel mağduriyetler ile ilgili öngörülerini Odamıza iletmişlerdir. Sektör 

temsilcilerimiz, değeri yaklaşık 4 Milyar Türk Lirası’na tekabül eden stokların eritilemeyeceği endişesiyle, 

kendilerine bu uygulamaya geçmek için yılbaşına kadar süre tanınmasının yerinde olacağını, aksi takdirde çok 
sayıda firmanın ellerinde bulunan yüklü stokları tüketemeyeceğini, bu durumun finansal açıdan küçülmelerine 

neden olacağını ve hatta iflas durumuyla karşı karşıya kalabileceklerini Odamıza bildirmişlerdir. 

Konuyla ilgili görüş ve önerilerimizin zat-ı âliniz aracılığı ile Sayın Hazine ve Maliye Bakanımıza iletilmesi 

hususunu Adana iş dünyası ve ilgili sektör temsilcileri adına değerlendirmelerinize sunarım.” denilmiştir. 

3- Odamız 38. Grup Meslek Komitesi Toplantısında alınan karar;  

Adana ili sınırları içerisinde bulunan gerek Büyükşehir Belediyesi, gerek ilçe belediyeleri ve özel sektöre ait 

açık hava reklam mecralarının kullanım şekli ile ilgili gelen şikâyetler ilgili komitemize iletilmiştir. 

Bu şikâyetler konu başlığı olarak aşağıdaki gibi sıralanmıştır. 

1. Yapılan reklamların kent estetiğine uygunluğu, 

2. Vergilendirme hususu, 

3. Rekabetçi koşullar oluşturulup oluşturulmadığı, 

Yukarıdaki maddelere bağlı olarak oluşan diğer sorunların görüşülmesi ve bu konuda Oda üyelerimizin 

ayrıntılı şekilde bilgilendirilmesi için Büyükşehir ve İlçe Belediyelerinden konunun uzmanı temsilcilerinin 

katılımıyla Odamızda bir toplantı yapılması ve bu kapsamda söz konusu toplantıya yukarıda belirtilen hususlar 
çerçevesinde üyelerimizi bilgilendirme amacıyla konunun uzmanı bir temsilcinin katılım sağlaması hususunu 

dile getirmişlerdir. 

Konu; Adana Büyükşehir Belediyesi Başkanlığı’na ve Merkez İlçe Belediye Başkanlıklarına iletilmiştir.  

 

 

V- İLGİLİ MAKAMLARA GÖNDERİLEN YAZILARIMIZA GELEN CEVABİ YAZILAR: 

1- Odamız 6. Grup Meslek Komitesinin almış olduğu karar doğrultusunda; 

TOBB’dan alınan yazıda; Odanız üyesi firmaların Irak’a İhracat yaparken yaşadığı sorunlar ve bahse konu 
sorunların aşılması talebini içeren yazınız Ticaret Bakanlığı’na iletilmiş olup; gelen cevabi yazıda; “Adana 

Ticaret Odası’na kayıtlı bazı firmaların Irak Kürt Bölgesel Yönetimi (IKBY) tarafından sürdürülmekte olan, 

sevk öncesi inceleme (SÖİ) uygulaması kapsamında İntertek Gözetim firmasından kaynaklı sorunlar yaşadığı, 
bunun neticesinde; Ülkemiz ihracatının olumsuz yönde etkilendiği ifade edilmekte ve bahse konu sorunların 

çözümüne yönelik girişimlerde bulunulması talep edilmektedir. 

Bu çerçevede; Merkezi Irak Yönetimince 1 Temmuz 2011, IKBY tarafından ise 12 Mayıs 2012 tarihinde 

başlatılan SÖİ uygulaması, ihracatçılarımız için ilave belge ve test masraflarına, ayrıca vakit kaybına sebebiyet 

verdiğinden, Bakanlığımızca sürecin başından bu yana yakından takip edilmiş ve uygulamanın ülkemiz 
ihracatı önünde bir engel teşkil etmemesi için gerekli girişimlerde bulunulmuştur. Nitekim IKBY 19 Şubat 
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2017 tarihinde SÖİ uygulamasına son vermiş; ancak 1 Temmuz 2017 tarihinde uygulama yeniden başlatılmış 
ve İntertek Test Hizmetleri A.Ş. Kuzey Irak’a ihraç edilecek ürünlerin belgelendirilmesi için tek yetkili olarak 

atanmıştır. Bu kapsamda, konuya ilişkin bilgilendirme Bakanlığımız aracılığıyla yapılmıştır. 

Diğer taraftan, yeni uygulamadan ve İntertek şirketinin altyapı eksikliklerinden kaynaklanan olumsuz 

unsurların ortadan kaldırılmasını sağlamak amacıyla, Erbil Ticaret Ataşeliğimiz IKBY’nin yetkili makamları 

nezdinde gerekli girişimlerde bulunmaktadır. 

Öte yandan, süreç içerisinde bahse konu gözetim firması ile firmanın altyapı eksikliklerinin giderilmesi ve bu 

kapsamda ülkemiz ihracatçılarının taleplerine kısa sürede cevap verilebilmesi için görüşmeler gerçekleştirilmiş 
ve firma gerekli önlemleri alması konusunda uyarılmıştır. 

Ayrıca, sorun yaşayan firmaların İntertek firmasına yaptığı ve bundan sonra yapacağı başvurulara ilişkin 
tarih/sayı vb. bilgilerin tarafımıza iletilmesi halinde işlemlerin hızlandırılmasını teminen gerekli girişimlerde 

bulunulacaktır.”  denilmiştir. 

2- Odamız 22. Grup Meslek Komitesinin almış olduğu karar doğrultusunda; 

Onur Mahallesi Tekel Caddesi ve Adana Çimento Fabrikasının yollarının bozuk olduğundan bahisle almış 

olduğu karara istinaden, Adana Büyükşehir Belediyesi Fen İşler Daire Başkanlığından gelen cevabi yazıda, 

“Söz konusu yollar bütçe ve program dâhilinde asfaltlanacaktır.” denilmiştir.  

3- Odamız 35. Grup Meslek Komitesinin almış olduğu karar doğrultusunda; 

Tahditli plakalarda UBER taksiler için yasal düzenleme yapılmasının ardından personel taşımacılığı için de 

yasal düzenleme yapılmasını içeren kararına istinaden TOBB vasıtasıyla İçişleri Bakanlığından alınan yazıda; 

“Belediye ve mücavir alan sınırları içerisinde yetkisiz olarak yapılan personel servis taşımalarında 2918 sayılı 
karayolları Trafik Kanunun Ek 2 inci, belediye ve mücavir alan dışında ya da dışına yapılan yetkisiz personel 

taşımaları hakkında ise 4925 sayılı Karayolu Taşıma Kanununun 26 maddesi kapsamında işlem tesisi 

edilmekle birlikte, Anayasa Mahkemesinin 9 Nisan 2015 tarihli ve 29321 sayılı Resmi Gazetede yayınlanan 
11.9.2014 tarihli 2014/52 ve 2013/139 sayılı kararı ile bazı hükümleri iptal edilen 2918 sayılı kanunun Ek 2 

inci maddesinde Anayasa Mahkemesinin iptal gerekçelerine de uygun olarak düzenleme yapılmasına ve cezai 

müeyyidelerin daha caydırıcı hale getirilmesine yönelik mevzuat çalışmaları sürdürülmektedir.” denilmiştir. 

 

VI- İLGİLİ MAKAMLARA GÖNDERİLEN ODAMIZ GÖRÜŞLERİ: 

6. Oda Olağan Meclis Toplantısında Meclis Üyesi Sümer ŞEN tarafından dile getirilen husus;   

İlimiz Seyhan İlçesi, Abidinpaşa caddesi trafiğinin (Akbank Küçüksaat Şubesi önü) çok karışık olduğu, araçlar 
yüzünden karşıya geçilemediği, kaldırımlarda bisiklet ve motosikletli sürücülerin yer aldığı ve büyük sıkıntılar 

yaşadıklarını ifade etmişlerdir. 

Konu; Adana Trafik Denetleme Şube Müdürlüğü’ne iletilmiştir. 

 

VII - KATILDIĞIMIZ TOPLANTILAR VE TÖRENLER: 

1- 16 Ağustos 2018 tarihinde, Adana Valisi Sn. Mahmut DEMİRTAŞ başkanlığında Çukurova Kalkınma 

Ajansı'nda yapılan 2018 Yılı 1. Ekonomi Toplantısı'na Meclis Başkanı İsmail ACI, Yönetim Kurulu Başkanı 

Atila MENEVŞE ve Genel Sekreter Dr. İsmet YALÇIN, 
2- 6 Eylül 2018 tarihinde, Adana Valiliğinde düzenlenen 2. Adana Lezzet Festivali’nin Yürütme Kurulu 

Toplantısı’na, Genel Sekreter Dr. İsmet YALÇIN ve Genel Sekreter Yrd. Barış Gökhan TOPAL, 

3- 12 Eylül 2018 tarihinde, Park Zirve’de düzenlenen 2. Adana Lezzet Festivali Basın Toplantısı’na Yönetim 
Kurulu Başkanı Atila MENEVŞE ve Genel Sekreter Yrd. Barış Gökhan TOPAL, 

4- 17 Eylül 2018 tarihinde, Ahilik Haftası İl Kutlama Komitesince Atatürk Parkında düzenlenen Çelenk 

Sunma Törenine ve ardından yapılan makam ziyaretlerine, Odamızın komitedeki temsilcisi İç Ticaret Müdürü 
Ömür TALU, 

5- 17 Eylül 2018 tarihinde, Odamızın başvuru sahibi olduğu, “Adana Ayakkabı ve Moda Tasarım Merkezi 

Projesi”nin imza törenine Yönetim Kurulu Başkanı Atila MENEVŞE, Genel Sekreter Dr. İsmet YALÇIN, 

TOBB İl Akademik Danışmanı Selçuk ÇOLAK, Dış Ekonomik İlişkiler ve Organizasyonlar Şefi Berna 
ÖVÜL,  

6- 17 Eylül 2018 tarihinde, Odamızın da proje ortağı olduğu, “Üniversite-Özel Sektör İşbirliğinin 

Geliştirilmesi ve İşletmelerde Yalın Üretim Altyapısının Oluşturulması Projesi”nin imza törenine Yönetim 
Kurulu Başkanı Atila MENEVŞE ve Genel Sekreter Dr. İsmet YALÇIN, 

7- 18 Eylül 2018 tarihinde, Meclis Üyemiz Askeri DAĞLI’nın seyahat acentesinin Adana Otogarı’nda 

gerçekleştirdiği açılış programına Yönetim Kurulu Başkanı Atila MENEVŞE, 

katılım sağlamıştır. 



  5 

 

 

VIII- ODAMIZDA YAPILAN TOPLANTILAR ve TÖRENLER: 

1- 15 Ağustos 2018 tarihinde, Hesapları İnceleme Komisyonu’nun Aylık Olağan Toplantısı, 

2- 17 Ağustos 2018 tarihinde, Kurban Bayramı münasebetiyle düzenlenen; Odamız Organ Üyeleri, Genç ve 
Kadın Girişimciler Kurulu Üyeleri, Danışmanları, Eksperleri ve Çalışanlarının katılımıyla Geleneksel 

Bayramlaşma Töreni, 

3- 29 Ağustos 2018 tarihinde, Adana Eğitim ve Kültür Vakfı Mütevelli Heyet Toplantısı, 

4- 29 Ağustos 2018 tarihinde Ağustos ayı Oda Olağan Meclis Toplantısı, 

5- 3 Eylül 2018 tarihinde Ağustos ayı Olağan Personel Toplantısı, 

6- 4 Eylül 2018 tarihinde, “TOBB Bigg Garaj” Tanıtım Toplantısı, 

7- 4 Eylül 2018 tarihinde, Odamızın yeni hizmet binası yapımı işi hakkında, ilgili komisyon üyeleri ve 

Yönetim Kurulu üyelerinin katılımıyla toplantı, 

8- 11 Eylül 2018 tarihinde, Meslek Komiteleri Müşterek Toplantısı, 

9- 17 Eylül 2018 tarihinde, Hal Hakem Heyeti Toplantısı, 

Odamızda gerçekleşmiştir. 

 

IX- ODAMIZA YAPILAN ZİYARETLER: 

1- 27 Ağustos 2018 tarihinde, Adana ESOB Başkanı Nihat SÖZÜTEK, 

2 3 Eylül 2018 tarihinde, Adana Toroslar Federasyonu Genel Başkanı Cenap Erol ve beraberindeki heyet,  

3- 4 Eylül 2018 tarihinde, Adana AK Parti Milletvekili Abdullah DOĞRU, 

4- 4 Eylül 2018 tarihinde, Demirören Haber Ajansı (DHA) Bölge Müdürü Bekir KARAKOCA, 

5- 12 Eylül 2018 tarihinde, CHP İstanbul Milletvekili Zeynel EMRE, Seyhan İlçe Belediye Başkanı Zeydan 

KARALAR ve beraberindeki heyet, 

6- 17 Eylül 2018 tarihinde, Batı Karedeniz Bölgesinin dokuz (9) Odasından oluşan heyet, 

Odamızı ziyaret etmiştir. 

 

X- ODAMIZCA YAPILAN ZİYARETLER: 

1- 6 Eylül 2018 tarihinde, Yönetim Kurulu Başkanı Atila MENEVŞE, ayakkabıcılık sektörü ile ilgili 
gelişmeleri değerlendirmek üzere Meclis Üyesi Ayhan KALİÇ’i, işyerinde ziyaret etmiştir. 

2- 17 Eylül 2018 tarihinde, Yönetim Kurulu Başkanı Atila MENEVŞE, Kadirli Ticaret Odası Başkanı 

Mehmethan YÜKSEL’in vefat eden oğlu için taziye ziyaretinde bulunmuştur. 

makamında ziyaret etmiştir. 


